



**PERBADANAN KEMAJUAN KRAFTANGAN MALAYSIA**  
(Agensi di Bawah Kementerian Pelancongan, Seni dan Budaya)

**KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA**

Sebut harga adalah dipelawa kepada **PEMBEKAL TEMPATAN** yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan (MoF) dalam kod bidang berkaitan sebagaimana di bawah:

1	<b>TAJUK SEBUT HARGA</b>	<b>SEBUT HARGA BAGI PERKHIDMATAN KAWALAN KESELAMATAN TANPA SENJATA API DI PERBADANAN KEMAJUAN KRAFTANGAN MALAYSIA CAWANGAN PERLIS</b>
2	<b>NO. SEBUT HARGA</b>	<b>PKKM/PLS/S/62/2024</b>
3	<b>SYARAT KELAYAKAN</b>	<b>Berdaftar dengan Kementerian Kewangan (MoF)</b> <b>Kod bidang:</b> 220801 – Kawalan Keselamatan (Perlu Lesen KDN)
4	<b>HARGA DOKUMEN</b>	<b>RM10.00 (TIDAK DIKEMBALIKAN)</b> Secara Tunai atau Bank Draf/ Kiriman Wang/ Wang Pos Atas Nama Perbadanan Kemajuan Kraftangan Malaysia
5	<b>TAKLIMAT/ LAWATAN TAPAK</b>	<b>Tarikh : 27 September 2024 (JUMAAT)</b> <b>Masa : 3.00 petang</b> <b>Tempat : Ruang Mesyuarat Pejabat</b> <b>Perbadanan Kemajuan Kraftangan Malaysia</b> <b>Cawangan Perlis</b> <b>Batu 5, Jalan Kuala Perlis</b> <b>01000 Kangar</b> <b>Perlis.</b>  (Kehadiran adalah diwajibkan)
6	<b>TARIKH TUTUP</b>	<b>7 Oktober 2024 (ISNIN)</b> Sebelum Pukul 12.00 Tengah Hari

1. Dokumen sebut harga hanya akan dikeluarkan kepada pembekal yang sah dan menghadiri taklimat/lawatan tapak sahaja. Pembekal (pemilik syarikat yang dinamakan) hendaklah membawa dokumen-dokumen **ASAL dan SALINAN** Sijil Akuan Pendaftaran dengan Kementerian Kewangan (MoF) serta Lesen KDN yang masih sah untuk semakan.
2. Taklimat adalah **DIWAJIBKAN**. Hanya **PENAMA** di dalam Sijil Akuan Pendaftaran dengan Kementerian Kewangan (MoF) sahaja yang boleh menghadiri lawatan tapak atau taklimat sebut harga dan **TIDAK BOLEH** mewakili pegawai lain.
3. Dokumen sebut harga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul berlakri, dengan 'No Rujukan Sebut Harga' dituliskan di sebelah kiri sampul yang dimasuki. Dokumen hendaklah dipos atau dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga yang disediakan sebelum atau pada pukul 12.00 tengah hari pada tarikh sebut harga ini ditutup di alamat berikut:

**Perbadanan Kemajuan Kraftangan Malaysia Cawangan Perlis**  
**Batu 5, Jalan Kuala Perlis**  
**01000 Kangar Perlis**  
**Tel: 04-985 5278 Faks: 04-985 5403**